



QS Series

Conference Loudspeaker System 小型會議系統

靈動之美 聲的曼妙

Compact and good sound



- ① QS系列是專為建築範疇使用的揚聲器，它體積小巧、語音清晰。由于使用了具有精確、寬廣角度輻射的恒定指向號角與低音單元相匹配，高低音之間平滑的過渡、連續的波束可以實現自然、平滑的聲音在聽音區域內重現和覆蓋。
- ② QS系列綜合了優美的外型、杰出的技術優點，加上配套的安裝支架，可以適用於多種條件下的固定安裝。給商業建築環境中（例如零售商場、賓館、健身俱樂部、休閒中心、會議室、主題樂園及交通樞紐等）的聲音分布提供有效解決方法和應用。
- ③ QS series is special for building,small,sound clear.The accurate and wide coverage horn matching the LF unit,let the HF and LF link up smoothly,sound wave continuous,re produce the natural and smooth sound.
- ④ QS series integrates nice look,outstanding technic,with the matching supporting frame,suitable for different environment installaiton. Provide useful application to commercial place(retail market,hotel,gymnasiam,meeeting room,park and traffic)





Ingenious look 精巧的外形

QS系列設計概念新穎時尚，優美的圓弧外形讓人留下深刻的印象。

The design concept of QS series is new and fashionable, the nice arc shape impress people.

Suits All Decoration 可與任何裝修格調融合

工業設計的核心就是讓產品能靈活適應任何建築環境，QS系列可以配合客戶根據不同裝潢和布局要求定制合適的顏色，將優雅的外形和顏色融合在整體環境布局中。

The core of industrial design is let the product suits all environment, qs series can be made difference color, so the elegant shape and color can go into the whole environment.



Subwoofer Speaker Which Can Be Mounted On Wall 可以牆面安裝的超低頻音箱

為了增強QS全頻音箱的低頻能量，QS2.0超低頻音箱與其它全頻音箱結合使用時，可構成擴展聲音頻譜必需包含的全部聲音特性。音箱內部已經裝有分頻器，不需另外配置電子分頻器。客戶可以訂購帶有70v/100v變壓器的定壓輸入產品。特別是三角形的外觀適合放在牆角擺放或天花吊裝。

To increase the LF power of QS full range speaker, can use QS2.0 together with other speaker, to make out all the acoustic feature. Built-in crossover, no external electric crossover needed. Customer can order 70v/100v transformer input products. The triangle shape is suitable for placing in corner or ceiling flied.

Flexible And Convenient For Installing Multi-Function Combination 安裝靈活方便 多種功能組合

容易安裝是QS系列的一大特點。所有的型號都已經在音箱上預留了所有吊裝位置，M8吊裝螺絲，支撐底座，客戶可以根據裝修環境選配U型安裝架，L型安裝架，羊眼圈、支撐杆來安裝產品。QS2.0頂部的20mm螺口支撐底座可以和全頻音箱連接起來形成各種多用途組合擴聲系統。

Easy installing is the big feature. All the model is built the flying point, M8 screws, pole mount socket. Customer can choose U bracket, L bracket, eye bolt, pole for installation. The 20mm scewed pole mount socket on QS2.0 can be use to connect to other speaker to form a multi-usb speaker system.



Specified Voltage Input 定壓輸入

揚聲器除了8ohm標準阻抗輸入，客戶還可以定制帶有70v/100v變壓器的產品，使這些音箱可用于線路分配系統，既可以用作8ohm低阻抗輸入，又可以作70v/100v定壓輸入。

Besides the standard 8ohm input, customer can customized the 70v/100v transformer product, so these speaker can be use for wire distributing system, as 8ohm low resistant input or 70v/100v voltage input.